
Vragen van de raad − 2 maart 2021 

Bomen en groen maken Rijswijk aangenamer voor mens en dier, geven verkoeling en dragen bij aan 

het oplossen van de wateropgave en klimaatproblemen van de stad. En bomen kunnen onze 

leefomgeving afschermen van vervuilende bronnen. Aansluitend in het Wilhelminapark, het 

Elsenburgerbos en op Houtzaagmolenpad zijn over een lengte van ongeveer 2 km langs de A4 veel 

bomen gekapt.  

- Om hoeveel bomen gaat het in totaal?  

- Hoeveel bomen zijn er alleen al in het Wilhelminapark gekapt?  

De gekapte bomen in het Wilhelminapark en het Elsenburgerbos stonden er al heel lang.  

- Waarom is het instrument noodkap en niet de normale procedure toegepast? 

- Waarom zijn er in het Wilhelminapark ook bomen gekapt die dusdanig ver van de snelweg stonden 

dat ze bij omvallen niet op de snelweg terecht zouden kunnen komen? 

Uit een gesprek met een ambtenaar en een medewerker van v.d. Bijl & Heierman ter plekke begreep 

ik dat er diverse inheemse bomen, heesters en struiken voor eind maart worden geplant. En dat er 

dan meer bomen terugkomen dan dat er zijn gekapt.  

- Zou u dit kunnen bevestigen?  

- Hoeveel bomen zullen er in totaal terug komen ter compensatie van deze gekapte bomen?  

- Waarom is dit niet als zodanig terug te vinden in de berichten op social media en de website van de 

gemeente Rijswijk?  

- Waarom staan er op de locaties niet iets van informatieborden over de reden van de kap en de 

compensatieplannen? 

De groene afscherming van de A4 is juist zo belangrijk om prettig in het Elsenburgerbos te kunnen 

wandelen, hardlopen of anderszins te recreëren. Daar is nu een enorme schade aan toegebracht.  

- Wanneer zal dit door de nog te planten bomen, heesters en struiken weer het geval zijn?  

- Kunt u bevestigen dat het fietscrossbaantje in het Elsenburgerbos behouden blijft en weer de 

beschutting krijgt die het voorheen had?  

Op het talud langs de A4 aan het Houtzaagmolenpad zijn, in opdracht van Rijkswaterstaat, ook veel 

bomen en heesters gekapt. Door de hellingshoek van het talud is het onmogelijk dat deze op de 

snelweg terecht zouden kunnen komen.  

- Waarom zijn deze bomen en heesters gekapt?  

- Waarom heeft Rijkswaterstaat er geen vergunning voor aangevraagd?  

- Hoe gaat Rijkswaterstaat de kap compenseren? 

- Welke rol speelt Rijkswaterstaat in de massale kap die nu heeft plaatsgevonden in het 

Wilhelminapark en het Elsenburgerbos?  

- Welke invloed hebben de plannen voor de verbreding van de A4 gehad op de besluiten die 

genomen zijn? 

- Moeten we de komende tijd rekening houden met nog meer van dergelijke acties in Rijswijk of bent 

u nu wel klaar met kappen? 

In Den Haag krijgen alle bewoners, ondernemers, scholen en verenigingen die dat willen gratis een 

boom van de gemeente. En in Delft kun je via 015 Duurzaam gratis een perenboom krijgen.  

- Welke mogelijkheden ziet het college om ook in Rijswijk de aanplant van bomen te stimuleren door 

bomen uit te delen?   


